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Generalforsamling den 5. juni 2016. 

Jeg vil gerne bede om, at adgangsforholdene vedr. stien fra Bukketornvej til stranden kommer på 

dagsorden. 

I gennem de senere år er gangstiforløbet begyndt at vige til siden fra den tidligere anlagte stis 

forløb, på noget af stiens strækning. Årsagen er en voksende dominering af vilde buske og andet, 

f.eks. brændenælder målt sidste år til 60 cm højde, som ikke kan slås med en græsklipper, fordi 

”væksterne” gror tæt omkring buskene.  

Med en debat på generalforsamlingen kan medlemmerne tage stilling til, om man ønsker at ændre 

på forholdene, eller om der er tilfredshed med de eksisterende adgangsforhold. 

De vilde buske og andet vil fortsætte med at gro, så på et eller andet tidspunkt må der gøres noget 

for at begrænse bevoksningen.  

Når punktet er på dagsordenen, kan der tages beslutning om at gøre noget ved forholdene, og der 

kan gives økonomisk mandat til bestyrelsen om at anvende de nødvendige midler. 

Venlig hilsen 

Conny Petersen 

 


